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Dagsorden 
 

• Nyt UU 
• Kursusrevision, F2025 
• Handleplaner fra det årlige uddannelsesstatusmøde  
• Evt. 

 
 
 
Referat 
 
 
Nyt UU 
Aurelien Dantan er nu UA (Uddannelsesansvarlig) for bacheloruddannelsen, 
og Sergio Ioppolo er UA for kandidatuddannelsen. Hans Kjeldsen og Bjørk 
Hammer er udtrådt af UU. Der er ingen ændringer i studenterrepræsentan-
terne. 
 
Kursusrevisioner 
Kursusbeskrivelserne gennemgås i CCE. Der skal laves få ændringer i kursus-
beskrivelserne for følgende kurser: 

• ”Magnetic Resonance Physics” og ”General Relativity”: Afsnittet vedr. 
eksamen skal justeres, idet aktiv deltagelse ikke kan benyttes som 
grundlag for karaktergivning og bedømmelse. 

• “The Interstellar Medium”: Faglige forudsætninger skal præciseres. 

 
Handleplaner 
Handleplanerne, der blev udarbejdet efter statusmødet i april, genbesøges, 
idet møde med førstesemesterunderviserne har givet anledning til et par nye 
punkter. 

• For at øge faglig og social trivsel afholdes et par uformelle ”morgen-
madsmøder” mellem førsteårsstuderende og forelæsere i løbet af første 
semester, afsluttende med ”Pizza og SMART”. Konceptet bag ”Pizza og 
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SMART” er, at de førsteårsstuderende inviteres på pizza, og samtidig 
skal de give feedback på, hvordan de oplever det første semester. 
 

• Øget fokus på feedback fra instruktorer til kursusansvarlige. 
 

• For at styrke de studerende, der oplever, at matematikken fra gymna-
siet er langt væk, tilbydes en lektiecafé med fokus på matematikfærdig-
heder i begyndelsen af første semester. Oplevelsen efter første omgang 
mat-lektiecafé var dog, at der var forvirring blandt de studerende, fordi 
denne lektiecafé fremgår på skemaet på samme måde som den ordi-
nære lektiecafé om torsdagen. 
Det kommenteres, at en studerende, der allerede er bagud, nok ikke vil 
prioritere at deltage i ekstra arrangementer som denne mat-lektiecafé, 
hvor matematiske emner behandles – de vil nok hellere bruge tiden på 
TØ-opgaver. Det foreslås, at tutorerne skal reklamere for mat-lektieca-
féen. 
 

• Muligheden for at tilknytte en-to VIP til hvert hold vil blive undersøgt. 
Idéen er, at samtalerne mellem en VIP og den studerende vil give en re-
lation, hvor den studerende kan fortælle om, hvordan studiet forløber. 

 
Evt. 
Intet til dette punkt. 
 


